
                                                                                                               

 
  

 
Aan:  Het Presidium van de gemeente Groningen 
Betreft: Aanvraag actualiteitendebat over expert opinion Zuidelijke Ringweg 
  
Groningen, 22 augustus 2013 
 
 

Van vrijdag 30 augustus t/m vrijdag 11 oktober 2013 loopt de inspraakperiode waarin het Ontwerp 

Tracébesluit en de bijbehorende Milieueffectrapportage van de Zuidelijke Ringweg centraal staan, 

evenals vier ontwerp-inrichtingsplannen. In oktober wordt de gemeenteraad geacht zijn eigen 

inspraakreactie te geven. Op 9 juli jl. hebben wij u een open brief gestuurd. In deze brief hebben wij 

het volgende aangegeven en aan de overige fracties steun gevraagd voor een expert opinion. 

 

“Wetende dat het finale moment van besluitvorming steeds dichterbij komt, willen wij ervan 

overtuigd zijn dat we een goed en zorgvuldig besluit nemen over dit zeer grote en ingrijpende project. 

Niet dat we enige aanleiding hebben om nu te veronderstellen dat het project niet deugt of 

gebaseerd is op ondeugdelijke cijfers. Wel hebben eigenlijk alle fracties zorgen geuit over de gevolgen 

van deze weg voor de leefbaarheid en veiligheid in de wijken. En voor wat betreft de 

verkeersafwikkeling op de verkeersaders die veel drukker worden, is het zaak om daar goed bij stil te 

staan. Immers, als stad werken wij graag mee aan een betere verkeersafwikkeling op ring- en 

snelwegniveau, maar dienen in onze finale beoordeling ook oog te hebben voor het stedelijk 

wegennet. Het gaat ons erom dat wij –nu het nog kan- de thermometer er als het ware nog even 

insteken.  

Wij stellen voor dat de raad, op het moment dat de inspraakperiode van start gaat, een in 

gezamenlijkheid te bepalen bureau of persoon vraagt om op basis van de stukken waarover de 

gemeenteraad en de inwoners beschikken, een expert opinion van het project Zuidelijke Ringweg te 

geven. Iemand die met dezelfde informatie die de raad op dat moment ter beschikking heeft zijn of 

haar opvattingen en/of vragen met de raad deelt.  Dat kan over van alles gaan zoals verkeers-

technische afwikkeling, betekenis voor leefbaarheid en veiligheid wijken, of dat er zaken zijn die 

aanscherping nodig hebben of anders zouden kunnen. Wij zoeken dus iemand met verstand van 

verkeersprojecten die een extern advies kan geven over de inspraakdocumenten. Kortom, wat vindt 

diegene ervan en ziet de raad niets over het hoofd? Oplevering rapport: eind september 2013. 

Dekking door projectbureau Zuidelijke Ringweg; dit laatste dienen wij nog nader te overleggen”. 

 

 



 

Aangezien de inspraakperiode binnenkort van start gaat, is nu het moment om duidelijkheid te 

krijgen over het inhuren van extra expertise. Daarom hebben de aanvragers de volgende vragen: 

  

1. Om de raad optimaal in stelling te brengen, willen wij een externe deskundige in de arm 

nemen, gedurende de inspraakperiode om als raad tot een zorgvuldige en afgewogen 

inspraakreactie te komen. Kunt u ons hierin steunen? 

2. Indien u ons wel steunt, kunt u aangeven waarom? 

3. Indien u ons niet steunt, kunt u aangeven waarom niet? 

 

GroenLinks, Mattias Gijsbertsen  
Stadspartij, Robert Prummel 
ChristenUnie, Inge Jongman 
 


